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Vragen van gemeenteraadsleden Gemeenteraad 

 
Onderwerp: 
 

Bestemmingsplan HockeyClubHelmond 

Datum 25 februari 2018 
Partij: Helder Helmond 
  
Bijlage: 9 
Ingekomen brief griffie: 26 februari 2018 
Antwoord college 27 februari 2018 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
 
Het blijkt dat wij als raad onvolledig en daardoor onjuist zijn geïnformeerd over met name de kosten van een 
mogelijke verhuizing van HCH naar een andere locatie. Door de gemeente is ons tot op heden 
voorgehouden dat een mogelijke verplaatsing meer dan 6 miljoen euro zou kosten. En dat er geen andere 
locatie voorhanden zou zijn in Helmond. Uit een aan ons getoonde offerte blijkt dat de kosten maar zo’n 2,5 
miljoen euro bedragen! En dat een verplaatsing naar de velden van RKPVV een optie is. Helder Helmond is 
verbijsterd dat wij als raad bewust verkeerd zijn geïnformeerd. En er kan nu niet simpelweg gesteld worden 
“had even gebeld dan hadden wij dat kunnen uitleggen”. De feiten spreken immers boekdelen. 
In de commissievergadering Omgeving van dinsdag 6 februari jl. heeft ondergetekende nadrukkelijk 
gevraagd waarom de namen van de mensen die zienswijzen hebben ingediend v.w.b. het 
“Bestemmingsplan Buitengebied Helmond – Horst 27 (Hockeyclub)” zijn geanonimiseerd. Antwoord was dat 
dat om privacy-redenen is gebeurd. Echter wij konden daardoor geen contact leggen met ‘bezwaarmakers’. 
Gelukkig heeft een van de mensen die een zienswijze heeft ingediend inmiddels de Helmondse politiek 
benaderd en voorzien van meer dan relevante informatie. Dat is de reden dat Helder Helmond nu deze 
brandbrief stuurt. Want niet alleen de kosten zijn veel lager dan de nu voorliggende oplossing van uitbreiding 
naar het noorden. Maar een verplaatsing naar het zuiden lost in een klap alle problemen aan de noordzijde 
op v.w.b. de overlast voor de naastgelegen woonwijk. Dat geldt zowel voor de parkeerdruk als voor de 
geluidsoverlast. M.a.w. een oplossing waar iedereen mee is gebaat.  
Wij hebben dan feitelijk ook maar één vraag: 
Waarom is genoemde oplossing aangereikt door de indiener van de zienswijze niet gecommuniceerd met de 
raad! Helder Helmond vindt dit een zeer kwalijke zaak. Met name omdat in de eerstvolgende 
raadsvergadering van 27 februari a.s. de raad een veel te duur besluit gaat nemen dat niet eens de 
problemen van de wijk oplost! Beter ten halve gekeerd dan ten hele gedwaald. 
Helder Helmond is zéér benieuwd naar zowel de reactie van raad als van college! 
 
Met heldere groeten namens de fractie van Helder Helmond, 
Michael Rieter, fractievoorzitter Helder Helmond. 
 
 
Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
 
Naar aanleiding van uw vragen delen wij u het volgende mede: 
 
De fractie van Helder Helmond geeft in haar brief van 25 februari aan dat de raad onvolledig en daardoor 
onjuist is geïnformeerd over met name de kosten van een mogelijke verhuizing van HCH naar een andere 
locatie. Uw raad is in dit langdurige traject veelvuldig op de hoogte gebracht van de ontwikkelingen. 
 
In de periode van april 2015 tot en met juli 2015 heeft opinievorming, adviesvorming en besluitvorming 
plaatsgevonden over de uitbreiding c.q. verplaatsing van de Hockeyclub. Na de opiniërende vergadering van 
19 mei 2015, waarin drie scenario’s gepresenteerd zijn, zijn de bijhorende kostenramingen opgesteld door 
het gemeentelijk ingenieursbureau voor u vertrouwelijk ter inzage gelegd bij de griffie. Hiervan hebben drie 
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burgercommissieleden en twee raadsleden gebruik gemaakt. Uw raad heeft vervolgens op 7 juli 2015 
ingestemd met uitbreiding van de hockeyclub aan de noordzijde. 
 
Een inwoner heeft op eigen initiatief een kostenraming gemaakt, maar die berekening is onvolledig en niet 
gebaseerd op een totale opgave van verplaatsing. Daarmee is het geen reële raming. Voor ons is er geen 
enkele aanleiding om de eerder opgestelde kostenramingen in twijfel te trekken. Er is dan ook geen sprake 
van dat de raad “onvolledig en onjuist” is geïnformeerd. 
 
Daarnaast staan we in dit gebied ook voor de opgave om verdere verdroging van de Warande tegen te 
gaan. De locatie van RKPVV zal te zijner tijd hiervoor ingezet gaan worden. 
 
Volledigheidshalve verwijzen wij u ten aanzien van de parkeerdruk en geluidsoverlast naar de 
beantwoording in de conceptzienswijzennota behorend bij het voorliggende bestemmingsplan. 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond 
de burgemeester    de secretaris 
mevr. P.J.M.G. Blanksma – van den Heuvel mr. drs. A.P.M. ter Voert 
. 


